
Zápisnica 81/2024 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 16. apríla 2024 o 9:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 

Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, 

PhD.; Ing. Branislav Pastucha, PhD; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; Ing. Aleš Ház, PhD.; Ing. Erika 

Pavlovičová 

 

Neprítomní:  

 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 

A. Kontrola úloh (Pastucha) 

B. Aktuálne informácie o investičných projektoch (Lakatoš, Pastucha, Gatial) 

C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty (Drtil, Pastucha) 

PROGRAM: 

1. Správa o priebehu propagácie štúdia (Drtil) 

2. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy (Reháková) 

3. Prezentácia Annual Report 2023 (Polakovič) 

4. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT (Gatial) 

5. Rozličné 

 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

Bod A. Kontrola úloh 

Na úvod zastupujúci tajomník informoval, že z posledného zasadnutia neboli termínované žiadne 

úlohy.  

 

Bod B. Aktuálne informácie o investičných projektoch  

Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval o priebehu dokončovacích prác. Uviedol, že aktuálne 

sa dorába systém vstupu. Zároveň informoval, že boli zrealizované práce v súvislosti s odvetraním 

stúpačiek a pripravuje sa obstaranie perforovaných stropných kaziet do laboratórií, kde je vedený plyn 

za účelom zabezpečenia odvetrania. Následne dôjde k spusteniu plynu. Napájanie prívodu plynu bude 

riešené samostatne. Ohľadom výmeny poškodených dverí z dôvodu vlámania uviedol, že čakáme na 

vyjadrenie poisťovne, ktorá poistnú udalosť rieši s SBS. Internet sa priebežne spúšťa. Realizuje sa 

inštalácia switchov a napojenie do rackov. Prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. upozornil, že niektoré prívody 

plynu nie sú riadne ukončené záslepkou. Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval, že sa 

záslepky zakúpia a nainštalujú. Tajomník fakulty informoval o zrealizovanej kvetinovej výsadbe. 

 



Bod C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty 

Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. uviedol, že v uplynulých dňoch prebehla jedna mediálna prezentácia 

fakulty a jedna návšteva strednej školy. Zároveň informoval o rozposlaní newslettera medzi všetkých 

uchádzačov o štúdium na našej fakulte. Podal informáciu k akcii STARMUS, kde naša fakulta bude mať 

3 stánky a 2 prednášky. Stánky budú tematicky orientované na oblasti chémie, potravinárstva a 

kultúrneho dedičstva. K akcii má fakulta 15 lístkov, ktoré dá študentom. K  príprave ChemShow 2024 

uviedol, že na 16. mája sa pripravuje pracovné stretnutie. 

 

Bod 1. Správa o priebehu propagácie štúdia 

Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. uviedol, že v rozpočte je plánovaných 30 000 eur + 15 000 eur na 

propagáciu + propagačné materiály. K dnešnému dňu fakulta minula cca 4 000 eur na propagačné 

materiály a cca 1 000 eur pôjde v blízkej dobe na propagačné aktivity chemického jarmoku.  

 

Bod 2. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy  

Doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predstavila najnovšie štatistické výstupy o počte prihlásených na 

bakalárske štúdium. Upozornila, že tento rok sa zmenil systém prihlasovania na štúdium, kde v jednej 

prihláške uchádzač môže uviesť dva študijné programy, kde jeden študijný program je uvádzaný ako 

preferovaný a druhý ako náhradný. Evidujeme 295 uchádzačov (cca 335 uzatvorených prihlášok), ktorí 

si podali prihlášky k sledovanému dátumu. Pani prodekanka uviedla, že veľký počet prihlášok (cca 400) 

je zatiaľ neuzatvorených z dôvodu neúplnosti prihlášok.  

Pani prodekanka konštatovala, že sa dá očakávať podobný vývoj v oblasti počtu prihlášok ako 

v minulom roku. Na záver informovala o propagácii štúdia na portáli EURAXESS a na stránke Academic 

Positions. 

 

Bod 3. Prezentácia Annual Report 2023 

Pán prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. informoval, že faktografická časť Annual Reportu, ktorá sa 

publikuje len v elektronickej forme, je už 2 týždne na webovej stránke fakulty. Čo sa týka propagačnej 

brožúry, bola upravená a prepracovaná časť venovaná počtu študentov a štruktúre projektov a financií 

vo výskume. Následne prebehla diskusia k spracovanému materiálu ohľadom aktualizácie 

personálnych zmien uvádzaných v materiáli, vrátane prípravy do tlače. Vedenie navrhlo dokument 

vytlačiť v počte 50 ks a v prípade potreby sa objedná dotlač. 

 

 

Bod 4. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT 

Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. predstavil celkové počty systemizovaných miest za fakultu a 

na jednotlivých ústavoch. Celkovo má fakulta z dôvodu novej organizačnej štruktúry plánovaných 413 

miest oproti predchádzajúcemu stavu 441. Následne predstavil aktuálne počty obsadených miest 

k 31.03.2024 po jednotlivých organizačných zložkách fakulty. V súčasnosti je obsadených o 46 miest 

menej oproti plánovaným počtom. Pán prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. upozornil, že najviac 

neobsadených miest je v triedach 11 a 10 t. j. na pozíciách profesor a docent, čo má vplyv na 

personálne výdavky. Pán dekan uviedol, že rozpočet sa vždy robí k aktuálnym počtom a prostriedky na 

personálne výdavky sa podľa toho v rozpočte vždy aktuálne vyčleňujú. Pán dekan zdôraznil, že 

obsadenie niektorého z „voľných“ miest bude musieť byť vždy reálne odôvodnené. 

 

 



5. Rozličné 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala o príprave softvéru VSK, v ktorom 

bude možné vykonávať zmeny v študijných programoch pri ich periodickom hodnotení. Po 

schválení VSK bude softvér k dispozícii garantom ŠP a bude tiež pripravené školenie k práci 

s ním.  

 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predložila návrh na úpravu smernice Pravidlá 

udeľovania ocenení učiteľom FCHPT z dôvodu rodovej rovnosti. Členovia vedenia 

s navrhovanými úpravami súhlasili. 

 

 Predseda senátu prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. informoval o termínoch a programe 

pripravovaných zasadnutí senátu. Zároveň informoval o príprave pracovného stretnutia 

k zamýšľanému zriadeniu Fakulty manažmentu STU. 

 

 Ing. Erika Pavlovičová informovala o príprave stretnutia študentov za účelom prehodnotenia 

požiadavky na zriadenia Chillout zóny v starej budove. Zároveň informovala o zámere riešiť 

sťažnosti na niektorých pedagógov v rámci študentskej komisie. Výsledky zasadnutia komisie 

prerokujú s pánom dekanom alebo určeným prodekanom. 

 

 Zastupujúci tajomník informoval o spustení kamerového vstupu automobilov do hospodárskeho 

dvora, pričom uviedol, že drobné nedostatky sa priebežne odstraňujú.  

 

 Zastupujúci tajomník informoval o spustení obstarávania odborne spôsobilej osoby pre 

zabezpečenie kompletného procesu verejného obstarávania pre projekt výmeny 

elektroinštalácie, svietidiel a odsávania a projekt VZT a vyregulovania kúrenia. 

 

 Zastupujúci tajomník informoval o spustení procesu výberu prevádzkovateľa kaviarne. 

 

 Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. informoval o účasti a výsledkoch podujatia Prax pre univerzity, 

riešenia pre firmy 6.0 organizovaného Slovenskou agentúrou pre rozvoj investícii a obchodu 

(SARIO).  

 

 Ing. Aleš Ház, PhD. informoval o príprave špecifického doplnku ku kolektívnej zmluve STU. 

Navrhované zmeny sa budú týkať systému čerpania dovoleniek. V tejto súvislosti pán dekan 

uviedol potrebu nielen špecifikácie spôsobu čerpania dovoleniek, ale aj povoľovania home-office 

na fakulte. 

 

Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 11:00 hod.  

Bratislava, 16.04.2024 

 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 

Zastupujúci tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 



Overil: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

prodekanka 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave 


